
Protokoll Fotö Öråd 2021-03-30 
 

Zoom möte,  
Närvarande:, Magnus, Sigbritt, Christina, Bengt, Elisabeth, Annika, Johan, Sonja,  Bosse 

 
1. Ordförande Magnus öppnade mötet och hälsade välkomna. 

 
2. Sekreterare: Bosse, Justeringsmän: Bengt och Magnus 

a. Agendan godkändes.  
b. Gång och cykelbana, mellan busshållplatserna 
c. Grus till planen vid återvinningstationen 

 
3. Uppföljningspunkter 

 

a. Hembygdsinventering av hus och båtar ”Boken om Fotö historia”. 
Johan redogjorde om läget och vi försöker förstå hur omfattande 
arbetet är. Alla väntar på den. Johan gör sitt bästa för att till nästa möte 
kunna redovisa de ekonomiska aspekterna av framtagningen av boken 
liksom förslag till finansiering etc. Viktigt att förstå vilken ev. risk 
föreningen behöver ta i detta arbete. 
 

b. Bastun på Ussholmen, Bengt redogjorde för läget. Många ställde upp och var 
med när vi reste stommen och fick på taket idag den 30 mars. Bygget 
fortskrider och vill ni vara med så ring Bengt han vet när vi gör vad och vilken 
hjälp vi behöver. 
 

c. Påfyllnad av grus på vägbanken ut mot badplatsen ”Ångbåtsbryggan” 
Beslutades att köpa ett lass grus som vi ber Johannes skrapa ut i samband 
med återvinningstationen.  
Obs! Vid fyrbygget under påsken har granar borstat vägen jämn så min 
bedömning är att vi avvaktar med att lägga på mer grus i år. (Bosse) 
 

d. Skrotbilen i Kilen. Magnus redogjorde för turerna om handräckning av 
Kronofogden vilket kommer att ta tid. 

 
4. Nyinflyttade på Fotö: Egnahemsvägen 1 (Ines & Ralfs hus) har fått nya ägare en 

familj som flyttar hit permanent  
 

5. Nytt arbetssätt med kommittéer i styrelsen godkändes enligt förslag. Se bilaga. 
 

6. Förslag till indelning: trafik, Miljö, Fritid/Turism, Sammankomster/Festligheter. 
Godkändes enligt förslaget. Se bilaga med sammankallande och övriga namn. 
 

7. Förslag till modell för medlemskommunikation samt protokollhantering godkändes. 
Principen är att protokollet lagras och är lösenordskyddat för revisorer och 
styrelsemedlemmar. 
Syftet är att på ett trevligare och tydligare sätt presentera information till medlemmar 
och allmänhet via vår Facebook sida. Information läggs upp så snart den finns 
tillgänglig och alla i örådet som vill och kan skall bidra med inlägg.   
 

8. Städdag fastställdes till 24 april reservdag 8 maj. Corona säkrat enligt FHM. 
Korvgrillning om det kan ske säkert. Tema Strandstädning men även Kilen och 



parken. Sonja skaffar sopsäckar och vad som behövs om det blir Korvgrillning 
bredvid den nya Bastun på Ussholmen. Bortforsling Bosse kollar vem som kan. Efter 
mötet har Sigbritt lagt ett förslag om att avvakta med städdagen till hösten eftersom 
stränderna efter besiktning bedömts tillräckligt rena. 
 

9. Rapport från Ö-samrådet med kommunen: Sigbritt informerade om Ö-samrådet med 
kommunen.  
 

10. Information från föreningarna 
 
Skolan: Ingen rapport 
 
Sion: Påskvandring 
 
FGIF: Inget nytt. 
 
Hamnen: 10 nya sjöbodar är färdigbyggda i gamla hamnen. Linjer på det 
nyasfalterade är på G 
 

11. Övriga frågor 
a. Ambulansjouren i kommunen ifrågasatt.  

Johan redogjorde för svar som inkommit och inte ens han förstod innebörden i 
och begär en ny förklaring. 
 

b. Gång och cykelbana, mellan busshållplatserna skall tas upp med Kommunen 
av Trafik Kommittén  

c. Grus till planen vid återvinningstationen. Sonja beställer grus och Johannes 
har lovat (Bengt) att skrapa ut det.  

d. Obs föreslår att vi avvaktar med grus för vägbanken till Ångbåtsbryggans 
badplats. (Bosse) 
 

 
Mötet avslutas,  
 
Ordförande tackar deltagarna och nästa möte bokades till tisdagen den 11 maj 19.00 – 20.30 
Zoom möte om inget annat meddelas 
 
Fotö 2021-04-05 
 
 
Bosse Johansson 
 
 
Justeras 
 
 
Bengt Engström  Magnus Jonasson 


